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Fortsatt utveckling av GAS 
 
 
 
Förslag till kyrkomötesbeslut 
1. Kyrkomötet beslutar att uppdra till kyrkostyrelsen att undersöka hur GAS har 

tagits emot hos de enheter som anslutit sig till de olika systemen. 
2. Kyrkomötet beslutar att uppdra till kyrkostyrelsen att undersöka behovet av en 

fortsatt utveckling av GAS och hur det ska genomföras. 

Motivering 
Gemensamma administrativa system har tagits fram av kyrkokansliet och implemen-
terats i olika enheter i Svenska kyrkans församlingar och pastorat. På flera ställen 
har det varit ganska stora problem i samband med igångsättningen av systemen. Det 
har varit sena leveranser och inte tillräcklig utbildning av dem som ska handha 
systemen på lokal nivå. Detta har skapat irritation och även orsakat kostnader lokalt.  

Samtidigt genomförs strukturförändringar och de små enheterna slås samman till 
större, något som innebär att man har mindre behov av stödfunktioner på stifts- eller 
central nivå. Risken finns också att man löser problem som inte finns i de mindre 
enheterna utan löser problem för de största och de kan lösa sina problem själv. De 
mindre enheterna får system som blir tungrodda utan att ge bra lösningar för deras 
behov. 

Med anledning av ovanstående förslår jag att kyrkostyrelsen analyserar hur de 
satsningar på GAS man gjort tagits emot och hur behoven av gemensamma system 
ser ut i framtiden och att större hänsyn tas till de mindre enheternas behov. 
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